
  PROCES – VERBAL 
                   
                             Încheiat astăzi 28.04.2015   
                             Şedinţa este deschisă  de către secretarul primăriei. 
 
 Domnilor consilieri, 
 
Aţi fost convocaţi în şedinţă extraordinară  prin  dispoziţia domnului primar nr. 
189 din 23.04.2015. Din consultarea  condicii de prezenţă rezultă că  din cei 13 
consilieri care compun Consiliul Local Izbiceni sunt prezenţi 13. Îl rog pe domnul 
preşedinte de şedinţă să vă prezinte ordinea de zi a lucrărilor şedinţei ordinare. 
                             
 Domnilor consilieri, 
 
Aşa cum aţi luat cunoştinţă din invitaţia trimisă de domnul secretar, vă rog să-mi 
permiteţi  să prezint proiectul ordinii de zi : 
1.Proiect de hotărâre  privind rectificare  buget local de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2015. 
2.Proiect de hotărâre privind execuţia bugetului local de venituri şi cheltuieli pe 
trim. I 2015. 
3.Proiect de hotărâre privind aprobare Program activităţi cultural-artistice  şi 
sportive. 
4.Raport anual privind starea economică, socială şi de mediu la nivelul Primăriei 
Izbiceni pe anul 2014. 
5.Propuneri, întrebări, interpelări.  
Consult consiliul dacă nu sunt şi alte probleme ce nu suferă amânare, binenţeles 
dacă sunt respectate şi prevederile art. 45 din Legea nr. 215/2001 republicată cu 
modificările şi completările ulterioare privind administraţia publică locală privind 
existenţa raportului de specialitate al compartimentului de resort al aparatului de 
specialitate al primarului şi dacă comisia de specialitate s-a pronunţat asupra 
problematicei ce se constituie de urgenţă. 
În acest sens domnul viceprimar solicită înscrierea proiectului de hotărâre privind 
concesionare teren care aparţine domeniului privat al comunei. 
Se supune la vot ordinea de zi şi cu 13 voturi pentru  se aprobă. 
Pentru buna desfăşuare a lucrărilor şedinţei Consiliului local domnul consilier Fota 
Ion propune ca preşedinte de şedinţă pe domnul consilier Lincă Ristel. 
Nemaifiind altă propunere se supune la vot propunerea făcută şi cu unanimitate de 
voturi domnul Lincă Ristel este ales preşedinte de şedinţă. 
Domnilor consilieri vă mulţumesc pentru încrederea acordată şi vă asigur că voi 
căuta să conduc lucrările şedinţei conform legislaţiei în vigoare. 



În conformitate cu prevederile art. 42 alin. 5 din legea nr. 215/2001 republicată cu 
modificările şi completările ulterioare privind administraţia publică locală, îl rog pe 
domnul secretar Chelu Nelu să vă supună spre aprobare procesul-verbal al şedinţei 
anterioare aşa cum a fost redactat.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
Domnilor consilieri vă rog să trecem la punctul unu al ordinii de zi unde o invit pe 
doamna Soare Stela-inspector cheltuieli  să prezinte raportul compartimentului de 
specialitate pentru susţinerea proiectului de hotărâre iniţiat. 
În acest sens arată că dobânda în sumă dfe 20.000 lei aferentă anului 2015 va fi 
cuprinsă în cadrul lucrării de investiţie Modernizare local primărie în vederea 
efectuărtii decontării lucrărilor eligibile din proiect. 
Pe marginea materialului prezentat domnul Golgojan Vasile-secretar comisie 
economică-financiară, agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism, prezintă 
raportul şi avizul favorabil al acesteia cu privire la rectificare buget local de 
venituri şi cheltuieli pe anul 2015. 
Domnul consilier Voinea Alexandru-Ginu în cuvântul său arată că nu este de acord 
ca această sumă să fie folosită pentru investiţia acesta sugerând a se efectua alte 
plăţi. 
Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la puncrul unu al ordinii de 
zi supun la vot proiectul de hotărâre privind demisia unui consilier local şi cu un 
număr de 8 voturi pentru, 4 voturi împotrivă (Gulie Marian, Ghidurea Gigi, 
Paţachia Vasile şi Voinea Alexandru-Ginu) şi 1 vot abţinere Stanciu Florea se 
aprobă. 
Domnilor consilieri vă rog să trecem la punctul doi al ordinii de zi unde o invit pe 
doamna Soare Stela- inspector cheltuieli   să prezinte raportul compartimentului de 
specialitate privind execuţia bugetului local de venituri şi cheltuieli pe trimestrul I 
2015. 
Pe marginea materialului prezentat la punctul doi al ordinii de zi domnul Golgojan 
Vasile-secretar comisie economică-financiarăp, agricultură, amenajarea teritoriului 
şi urbanism, prezintă raportul şi avizul favorabil al acesteia privind proiectul de 
hotărâre iniţiat. 
Acelaşi raport şi aviz favorabil la punctul doi al ordinii de zi îl dă şi domnul 
consilier Mihalcea Silvius-Gabriel – preşedinte comisie juridică şi de disciplină, 
protecţie mediu şi turism. 
Domnul consilier Gulie Marian în intervenţia sa arată că cifrele prezentate de către 
d-na Soare Stela era bine dacă erau înscrise pentru fiecare consilier sub aceaşi 
formă ca şi în execuţie. 
Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul doi al ordinii de 
zi supun spre aprobare proiectul de hotărâre aşa cum a fost prezentat de către 
iniţiator şi cu un număr de 13 voturi pentru se aprobă. 



Domnilor consilieri vă rog să trecem la punctul trei al ordinii de zi unde îl invit pe 
domnul Mihalcea Silvius-Gabriel – referent cultural să prezinte raportul 
compartimentului de specialitate cu privire la aprobare program activităţi cultural 
artistice şi sportive pe anul 2015. 
Pe marginea materialului prezentat domnul consilier Gulie Marian – preşedinte 
comisie învăţământ, sănătate, cultură, familie şi protecţie socială, protecţie copii, 
prezintă raportul şi avizul favorabil privind proiectul de hotărâre prezentat. 
Totodată, solicită răspuns cu privire la funcţionarea revistei Target şi i se răspunde 
că la momentul când vor fi fonduri alocate aceasta poate să-şi înceapa activitatea. 
Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul trei al ordinii de 
zi supun spre aprobare proiectul de hotărâre aşa cum a fost prezentat de către 
iniţiator şi cu un număr de 13 voturi pentru se aprobă. 
Domnilor consilieri vă rog să trecem la punctul patru al ordinii de zi unde îl invit 
pe domnul primar Velica Mircea să prezinte raportul anual privind starea 
economică, socială şi de mediu la nivelul Primăriei Izbiceni. 
Domnilor consilieri vă rog să trecem la punctul înscris în afara ordinii de zi unde îl 
invit pe domnul secretar să prezinte raportul compartimentului de specialitate 
pentru susţinerea proiectului de hotărâre iniţiat. 
Pe marginea materialului prezentat domnul Golgojan Vasile-secretar comisie 
economică-financiară, agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism, prezintă 
raportul şi avizul favorabil al acesteia privind concesionare teren afat în domeniul 
privat al comunei Izbiceni. Acelaşi raport şi aviz favorabil îl prezintă şi domnul 
Mihalcea Silvius-Gabriel- preşedinte comisie juridică şi de disciplină, protecţie 
mediu şi turism. 
Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul înscris în afara  
ordinii de zi supun la vot proiectul de hotărâre privind concesionare teren extravila 
aflat în domeniul privat al comunei  şi cu un număr de 13 voturi pentru  se aprobă 
Nemaifiind discuţii, dmnul  preşedinte de şedinţă anunţă epuizarea tuturor 
punctelor înscrise pe ordinea de zi şi declară închise lucrările şedinţei ordinare a 
Consiliului Local Izbiceni.  
 
Preşedinte de şedinţă,    Secretar, 
Lincă  Ristel                                   N. Chelu 


